

2023

臺灣品牌國際賽研習營系列課程

2023 Sport Event Taiwan Workshop Series Courses

2023 9th August Course Outline 8月9日 課程大綱



愛爾達體育台
秦于婷 主播/記者

目前在愛爾達體育台擔任記者及主播的秦于婷小姐，在體育產業中擁有多方面的觀察，今天將與我們討論的主題為「從聽奧金牌到挑戰鐵人，看多元青年的無限可能」。

Being a sports anchor and reporter, Ms. Daria has observed the sports industry with various perspectives. Today, she is going to discuss the topic of "Seeing the Infinite Possibilities from the Hearing Impaired Youth" with us.

張震宇訓練組長自2011年即於中華民國聽障者體育運動協會服務，主責聽障運動賽事辦理、國家代表隊選拔、組訓及參賽業務及運動人才培育等業務。今天，張震宇訓練組長將針對我國聽障青年之運動發展及相關賽事進行分享。

Mr. Chen-Yu Chang has been working for the Chinese Taipei Deaf Sports Federation since 2011. Being in charge of events management, national teams selection, training related affairs, etc., Mr. Chen-Yu Chang is going to share with us "The Sports Development and Sports Events for the Hearing Impaired in Taiwan".



中華民國聽障者體育運動協會
張震宇
秘書兼訓練組長



智拍科技
吳昇光 執行長

吳昇光不僅是智拍科技的執行長，亦為國立臺灣體育運動大學教授。今天他將分享的主題為「3T Magic: 從運動科學研究至進入運動科技產業」，內容包含3T Magic的崛起、發展、成果，以及其對國際的影響。

Being the CEO of 3T Magic and professor of National Taiwan University of Sport, Mr. Sheng K Wu's topic today is "3T Magic - from Sport Science Research to Sports Technology Industry", which will include the development and results of 3T Magic and its influences to the world.

專精於法律、運動管理、政治學、倡議的Adam KOSA，現為國際聽障運動總會的主席。國際聽障運動總會致力於協助聽障人士盡可能地參與國際運動賽事，並且幫助他們理解體育系統、禁藥管制、聽覺規則，以及體育精神。

Adam Kosa, the leader of the ICSD, is expertised at law, sport management, politics, and advocacy. ICSD is dedicated to involving as many deaf athletes in global sport events as possible, and helps the deaf to better understand the sport system, doping rules, audiology rules and fair play.



國際聽障運動總會
Adam Kosa 主席

